

June 22nd, 2026

Dear Valued Marco Customer,

Despite actions already taken to help offset market pressures, we continue to experience significant increases in raw material costs and continuing cost pressures throughout our supply chain.

While we work hard to absorb as many of these increases as possible, current market conditions make it necessary to adjust pricing across several product groups. These adjustments will help ensure we can continue to provide the product availability, service, and support needed.

Effective July 20th, 2026, updated pricing increases shown will apply to the following product groups:

Mastix Butyl Tape 5%	Closures & Beveled Closures up to 20%
Metal Roof Sealant 10%	Flashing & Roof Boots 5%
Ventilation Products 9%	Fasteners vary based on fastener size/finish
<i>LP2, Value Vent, Flexovent, FlexPro, Python Roll Vent</i>	Underlayment & Metal Wrap 6 - 11%
MRC Clips 10%	<i>- excludes Weather-Tite HT & Max Grip</i>
Steep Slope (select products) - varies	

All orders shipped after the 20th of July will be invoiced at new prices.

To help with supply constraints, we have onboarded an additional foam manufacturer. This new foam has been thoroughly evaluated and is fully suitable for its intended applications, with technical specifications equal to our current product. All existing warranties will remain in effect.

We sincerely appreciate your continued business, support, and understanding. We remain committed to working closely with you and providing the products and services you expect of us. Should you have any questions please contact your Territory Sales Manager.

Sincerely,



Bobby Keefe
National Sales Director - Canada



Roofing Ventilation & Accessories

22 juin 2026

Cher client Marco,

Malgré les mesures déjà prises pour aider les pressions du marché, nous continuons d'enregistrer des augmentations significatives en matière première et les augmentations dans notre chaîne d'approvisionnement.

Pendant que nous continuons à travailler dur pour absorber ces nombreuses augmentations c'était devenu nécessaire d'ajuster les prix de certains de nos groupes de produits. Ces ajustements contribueront à garantir nous continuons à fournir disponibilité des produits, service et assistance.

A compter du 20 juillet 2026, augmentations de prix s'appliquera aux groupes de produits suivant :

Mastix – Bande de scellant 5%	Lisières de fermetures – jusqu'à 20%
Scellant 10%	Solins 5%
Produits de ventilation 9%	Vis selon la taille
<i>LP2, Value Vent, Flexovent, FlexPro, Python Roll Vent</i>	Membrane de sous protection 6- 11%
Clips de toit en métal 10%	<i>Exclut Weather Tite HT et Max Grip</i>
Pente raide (produits sélectionnés) - variable	

Toutes les commandes après le 20 juillet seront facturés aux nouveaux prix. Des listes de prix mises à jour vous seront envoyées.

Pour aider à les contraintes d'approvisionnement nous avons ajouté un fournisseur de mousse supplémentaire. Cette nouvelle mousse a été entièrement évaluée et est tout à fait adaptée pour les applications prévues avec les spécifications de notre produit actuel. Toutes les garanties existantes restent en vigueur.

Nous apprécions sincèrement votre fidélité, votre soutien et votre compréhension. Nous restons déterminés à vous fournir les meilleurs produits et services que vous attendez de nous. Pour toute question veuillez contacter votre responsable régional.

Cordialement,

Bobby Keefe, Directeur national des ventes – Canada